



Referat fra bestyrelsesmøde

Torsdag, den 23. marts kl. 18:00 i klubhuset.

Deltagere: Erik Ejlersen (EE), Carsten Mikkelsen (CM) - afbud, Lars Stryhn Poulsen (LSP), Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Gunnar Nielsen (GN), Christian Lageri-Schmidt (CLS), Nicolai Ebbesen (NE) og Svend Nielsen (SN).

1. Tilføjelser til dagsordenen.

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde

3. Meddelelser fra formanden.

a. Flytning af containergård og det praktiske omkring det.

EE fremviser forskellige tegningsforslag, som blev ivrigt diskuteret. Bestyrelsen enedes om et skitseforslag som rentegnes til næste bestyrelsesmøde.

b. Krankonto.

EE orienterer om at der gennem årene har været en konto som er blevet kaldt en krankonto. En sådan konto eksisterer ikke. EE oplæser en allonge, som er blevet aftalt flere år tilbage mellem Haderslev Kommune og HSC, HSF og Kajakklubben. EE og CM har haft et møde med borgmesteren desangående, og der afventes et svar fra Borgmesterkontoret inden for ca. 14 dage.

4. Næstformanden.

Næstformanden har fremsendt forslag til medlemskab af Haderslev Idrætsråd. EE meddeler bestyrelsen at HSC allerede er medlem af rådet. EE har deltaget i flere af rådets møder. CM har efterfølgende fået oplyst af Haderslev Idrætsråd, at der var tale om en fejl hos dem, at vi ikke var registreret.

5. Kasserer.

LSP spørger HJ hvornår der kommer vand i hanerne på pladsen. Det kommer når det er frostfrit i en længere periode. Forventes medio uge 12.

LSP orienterer omkring medlemssituationen, kontingenter mv.

LSP har bestilt et nyt telt som blev aftalt på sidste bestyrelsesmøde.

LSP har bestilt 6 nye redningsveste, som skal bruges ifm. broarbejder.

6. Sekretær

a. Orientering om grillsituationen.

BSR har lavet tegninger til nye grill, til erstatning for de gamle og udslidte. Tilbud på fremstilling af 2 stk. nye bliver indhentet.

BSR og LSP har indkøbt 1 stk. ny gasgrill, som installeres under halvtaget ved "Kabyssen". Grillen bliver forsvarligt fastgjort til bygningen, så vi kan forvente, at den bliver på stedet.

Gasflasken installeres i værkstedsbygningen, så den er under lås og slå.



b. Kommunikationen bestyrelsen imellem.

BSR har oplevet, at der er sket fejl ved udsendelsen af mødeindkaldelser mv. Heldigvis blev dette opdaget i tide, så fejlen kunne rettes. BSR anmoder endnu en gang om, at modtagerne kvitterer for læsning af den rundsendte post.

7. Medlemsforhold.

LSP og GN fortæller om status.

Status og beretning fra udvalgene:

8. Ungdomsudvalg

NE orienterer bestyrelsen om, at Ungdomsafdelingens hjemmeside er opdateret.

Der har været afholdt et infomøde om diverse tiltag i afdelingen.

Der er opstart d. 18. april.

NE har fået fat i nogle skilte som omtalt på sidste møde. De tilpasses vore ønsker i løbet af foråret.

NE fortæller om et firma der kan lave trøjer med tryk. Der arbejdes videre med ideen.

NE har undersøgt priser på sejl til Feva-joller. Der ønskes ét stel til erstatning for et meget tape-belagt stel.

Stævnet d. 10. juni er ved at komme på skinner. NE tilmelder arrangementet til "Vild Med Vand-hjemmesiden". Derved forventes en større mediebevågenhed, og dermed en større tilgang af interesserede.

NE påtænker at etablere en styregruppe til arrangementet.

9. Broudvalg.

Alfred Lassen (Busser) er tiltrådt som formand for A-broen. GN laver en arbejdsseddel til broformændene i løbet af næste uge.

10. Pladsudvalg.

Kranførerne skal påtale, hvis der mangler navn og hjemhavn på bådene. EE fortæller at det er Had. Kommune der forlanger dette, jf. vores lejekontrakt med kommunen. Det er også et spørgsmål om sikkerhed for den enkelte. Hvem skal kontaktes i tilfælde af havari f.eks., når der hverken er navn eller hjemhavn på båden ???

Der er forskellige problemer med el-standerne på pladsen. HJ kontakter Hans Henrik Petersen for ideer til reparation af disse.

11. Sejludvalg.

Chr. takker for alle der har hjulpet med til afviklingen af Tuor De Haderslev. En speciel tak lyd der til "Preben kok", for hans fantastiske tryllerier i køkkenet.

12. Klubhusudvalg.

Tagrender skal efterses.



SN fortæller at der er en hel del utætheder på tagrenderne rundt om klubhuset. Han kontakter en blikkenslager for at få en pris på udbedring af utæthederne.

13. Eventuelt.

Datoer for de næste møder :

d. 27. april kl. 1900.

d. 31. maj kl. 1900

d. 21. juni kl. 18.00

Med venlig hilsen



Benny Skødt-Rasmussen

Sekretær HSC.